銘傳大學桃園校區114學年度9月5日新生入學輔導交通車時刻表 劍潭捷運站、台北車站、三重菜寮←→桃園校區(九久通運)

- 9月5日(週五)到校專車:
- 1、06:50 劍潭捷運站 1 號出口公車站牌→07:00 台北車站-天成飯店(花比麵包前)→
 08:00 桃園校區*1 台車
- 2、三重菜寮(重新路四段39號台灣銀行門口)→湯臣(湯臣園區前.中興街口公車站牌)→頭前庄(捷運站4號出口)→新莊國中(新莊區公所門口)→輔仁大學(捷運站1號出口)→丹鳳(丹鳳陸橋下)→迴龍(捷運站3號出口)→龍華科大(7-11門口)→桃園校區*1台車

菜寮	湯臣	頭前庄	新莊國中	輔仁大學	丹鳳	迴龍	龍華科大	桃園校區
07:00	07:03	07:05	07:10	07:15	07:20	07:25	07:30	08:00

- 9月5日(週五)返程專車:
- 1、16:50 桃園校區(郵政代辦所前候車亭)→劍潭捷運站*1 台車
- 2、16:50 桃園校區(郵政代辦所前候車亭)→往菜寮沿途各站→台北車站*1 台車

◎路線票價:

- 1、劍潭捷運站、台北車站←→ 桃園校區往、返單程【60 元】
- 2、菜寮、湯臣、頭前庄←→桃園校區往、返單程【60元】 新莊國中、輔仁大學←→桃園校區往、返單程【40元】 丹鳳←→桃園校區往、返單程【30元】 迴龍、龍華科大←→桃園校區往、返單程【20元】
- 3、不提供悠遊卡交易,請攜現金(恕不找零)乘車。

*備註:

- 1、三重菜寮線僅為預估到站時間,敬請提早五分鐘候車。
- 2、三重菜寮線各站牌位置圖,請自行上網至銘傳大學首頁-交通資訊-學生通勤時刻表-站牌位置圖查看。
- 3、專車座位有限,若有站位敬請見諒。
- **4**、如遇班車遲到 15 分鐘以上或任何問題,請電洽九久通運-聞經理(02)8923-8822、 0931-158-345;總務組-吳惠子老師(03)350-7001 分機 3706

市區公車(桃園客運)

- 1、桃園校區←→桃園火車站(統領百貨中華路側 137 站牌乘車)
 137市區公車平日發車時間為 05:50~23:00,每 30 分鐘一班車
- 2、桃園校區←→桃園火車站(統領百貨中華路側 261 站牌乘車) 261 市區公車發車時間為 07:15~21:15,每 30-60 分鐘一班車
- 3、桃園校區←→迴龍捷運站(3號出口 262 站牌乘車)
 262市區公車發車時間為 08:00~19:00,每 60 分鐘一班車

備註:

- 1、桃園校區←→桃園火車站建議優先搭乘 261 路公車(中間停靠站較少)
- 2、路線圖、票價請至桃園客運網站查詢 www. tybus. com. tw
- 3、返程請至銘傳大學校內三處站牌候車(公車路線皆為循環路線,返程無固定發車時間,可參考桃園公車動態資訊系統)
- 4、137、261 如遇任何問題請電洽桃園客運公車站(03)361-8365;(03)361-9588
- 5、262 如遇任何問題請電洽桃園客運公車站(03)363-1060;(03)362-5100

2025-26 AY Ming Chuan University Bus Schedule for Freshmen Orientation on Taoyuan Campus on September 5, 2025

<u>Jiantan MRT station, Taipei Main Station, Sanchong Cailiao←→Taoyuan</u> campus (Jiu Jiu Bus)

Direct Bus to Taoyuan Campus on Sep. 5 (Fri.):

- 1 ⋅ 06:50 Jiantan MRT station exit 1 bus stop→07:00 Taipei Main Station Cosmos Hotel Taipei in front of Hanabby Bakery→08:00 Taoyuan campus *1 Bus
- 2 Sanchong Cailiao (No. 39, Sec. 4, Chongxin Rd., in front of Taiwan Bank)→ Tangchen (In front of Tangchen Area, Zhongxing St corner bus stop)→ Touqianzhuang (MRT station exit 4) → Xinchuang Jr High School (In front of Xinchuang District Office)→ Fu Jen Catholic University (MRT station exit 1)→ Danfeng (Under Danfeng Bridge)→ Huilong (MRT station exit 3) → Lunghwa University of Science and Technology (In front of 7-11) → Taoyuan Campus *1 Bus

Cailiao	Tangchen	Touqianzhuang	Xinchuang Jr High School	Fu Jen Catholic University	Danfeng	Huilong	Lunghwa University of Science and Technology	Taoyuan Campus
07:00	07:03	07:05	07:10	07:15	07:20	07:25	07:30	08:00

Direct Bus returning to Taipei on Sep. 5 (Fri):

- 1. 16:50 Taoyuan Campus (In front of on-campus post office) → Jiantan MRT Station *1 Bus
- 2. 16:50 Taoyuan Campus (In front of on-campus post office) → All bus stops to Cailiao → Taipei Main Station *1 Bus

Shuttle Bus Fare:

- 1. MRT Jiantan Station, Taipei Main Station ←→ Taoyuan Campus 【one-way ticket: 60 NTD】
- 2. Cailiao, Tangchen, Touqianzhuang ←→ Taoyuan Campus 【one-way ticket: 60 NTD】 Xinchuang Jr High School, Fu Jen Catholic University←→ Taoyuan Campu【one-way ticket: 40 NTD】

Danfeng←→ Taoyuan Campus [one-way ticket: 30 NTD]

Huilong and Lunghwa Uni of Science and Technology←→ Taoyuan Campus. 【one-way ticket: 20 NTD】

3. This route does not accept Easy Card; only exact change is accepted as payment.

* Notes:

- 1. The bus arrival time for Sanchong Cailiao line is estimated time; students who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
- 2. Please refer to the bus pick-up point under Student Shuttle Bus Schedule of Transportation Information on MCU website for the location of each bus station of Sanchong Cailiao line.
- 3.Seats are limited on each bus; we apologize for any cases of passengers needing to stand on the bus during the journey.
- 4.If the bus is late for more than 15 minutes or when there are any problems, please contact Mr. Wen, the General Manager of Jiu Jiu Bus at (02)8923-8822 \ 0931-158-345; Wu, Hui-Tzu, Taoyuan General Affairs Section at (03)350-7001 Ext. 3706.

City Bus (Taoyuan Bus)

1. Taoyuan Campus ←→Taoyuan Train Station (137 bus stop located at Tonlin Department Store on Zhonghua Road)

Hours of operation for route 137 bus: 05:50~23:00 (interval 30 mins)

2. Taoyuan Campus ←→Taoyuan Train Station (261 bus stop located at Tonlin Department Store on Zhonghua Road)

Departure time for route 261 bus: 07:15~21:15 (interval 30-60 mins)

3. Taoyuan Campus ←→Huilong MRT station (262 bus stop located at Huilong MRT station Exit.3)
Departure time for route 262 bus is from 08:00 to19:00, bus interval of 60 minutes during operation hours.

* Notes:

- 1. For Taoyuan Campus ←→Taoyuan Train Station, it is recommended to take Bus No. 261 (fewer enroute stops).
- 2. Please refer to Taoyuan Bus website for route and ticket fare information at www.tybus.com.tw
- 3. To return, please wait for the buses at any of the three (3) on-campus bus stops (Bus routes are all circular routes; there is no fixed departure time for the return journey. For real-time status, check on Taoyuan City Bus Real-time Information System)
- 4. If you have any questions regarding bus 137 and 261, please contact Taoyuan Bus Station at (03)361-8365; (03)361-9588.
- 5. If you have any questions regarding bus 262, please call Taoyuan Bus Station at (03)363-1060, (03)362-5100 General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Wu, Hui-Tzu Ext.3706